
RIB eerste resultaten grondstoffenbeleidsplan

Goed om te lezen dat we als Oudewater minder afval verbruiken en ook een stuk beter scheiden. In 

de RIB wordt het probleem genoemd dat veel PMD afval wordt aangeboden in de daarvoor 

bestemde verzamelcontainers. Het demotiveert inwoners in het scheiden van afval als ze vaak hun 

afval niet kwijt kunnen bij deze containers. Ook is dit erg slecht voor het straatbeeld en is het verveld 

voor bewoners die tegen het afval aan moeten kijken. Daarbij komt dat we inzetten op nog meer 

PMD afval en dus verwachten dat deze hoeveelheid nog verder zal stijgen.

1. Welke oplossingsmogelijkheden onderzoekt het college voor dit probleem? Wordt daarbij ook 

nagedacht over het kiezen van één methode van inzamelen en daarin uit te breiden, dus meer 

persbakken of vaker ophalen huis-aan-huis?

2. Welke kosten zijn verboden aan het wekelijks ophalen huis-aan-huis en aan het vervangen van 

de overgebleven niet perscontainers naar wel perscontainers?  
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